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U Splitu, 21. oLujka2025.

UPRAVNO VIJEEE
ETNOGRAFSKOG MUZEJA SPLIT

Zapisnik 41. sjednice upravnog vijeda Etnografskog muzeja Split (3/2025) 
|$

odrZane 21. ozuika1oz;.godine u t+ satl u proJto.i.ia*i Muzeja, Iza Vestibula 4 |

Prisutni:

1. Jerko Badii, predsjednik Upravnog vijeda

2. BoLe Kokan, zamj enik predsj eclnika Upravno g vij eia

3. Tea Radi6, dlanica Upravnog vijeia
4. Jelena BokSi6 Franchini, dlanica Upravnog vije6a

5. Iva Me5trovid, dlanica Upravnog vije6a

6. Vedrana PremuZ Dipalo, ravnatel.jica Muzeja

Sjednicu je otvorio Jerko Badii, predsjednik upravnog vije6a. za ovu sjednicu predloZen je

sljededi

Dnevni red: 
,$

1. Usvajanje zapisnikaupravnog vije6a sa 40. sjednice odrZane 20. veljade 2025 '

Z. tzvjeiee o izvr5enju financijskog plana EMS-a 2a2024. godinu

3. Razno

Adl.

prva todka dnevnog reda odnosila se na usvajanje Zapisnika 40. sjednice Upravnog vijeda

odrLane 20. veljade 2025. Zapisnik je dlanovima vijeea prethodno upuden elektronidkom

poStom na uvid. Kako nije bilo primjedbi, isti je jednoglasno usvojen.

Adz.

U drugoj todki dnevnog reda voditeljica sluZbe zajednidkih op6ih poslova Marija eule

fredsta:viia je IzvjeS6e o lzvr5enju financijskog plana EMS-a 2a2024. godinu'



Izvjeitaj o izw5enju financijskog plana sastoji se od Op6eg dijela, Posebnog dijela i
Obrazlohenja opdeg i posebnog dijela.

Opdi dio sadrZi podatke o prihodima i rashodima, radunu financiranja i sredstvima iz

prethodne 2023. godine za razdoblje sijedanj-prosinac, tekudi plan za 2024. godinu te

izvr5enj e t 2024. godini za razdoblle sij edanj -prosinac.

U Posebnom dijelu prikazani su rashodi iizdaci po programskoj klasifikaciji.

U ObrazloZenlu najvaZnijih stavaka prihoda i rashoda pojedinadno su navedena odstupanja

planiranih velidina s pripadaj uiim obj a5nj enj em.

Clanovi Upravnog vije6a pozitivno su reagirali na predstavljeno Izvje5de o izwSenju

financdskog plana EMS-a 2a2024. godinu.

Zatim se pristupilo glasanju. Izvje56e o izvr5enju financijskog plana EMS-a za2A24. godinu

jednoglasno je usvojeno.

Ad3.

pod todkom Razno ravnateljica navodi novosti vezarle zaradove na sanaciji Muzeja.lzabrana
je tvrtka Polinom d.o.o. koja se uvodi u radove. Postoje odredena odstupanja do kojih dolazi
"zbog 

zahtjeva konzervatora, TraZi se stakleni svjetlarnik radi kojeg je neophodan angaitnan

statidara. predsjednik Upravnog vijeria Jerko Badii nagla5ava vaZnost estetike prostora u

smislu da ista ne bude naru5ena radovima.
Postoji i mogudnost vremenskog odstupanja radova budu6i da je rok za izxodenia istih tri
mjeseca, a treba pomiriti smjernice arhitekata, konzervatora i gradevinaru.

Ravnateljica objavljuje kako je gradonadelnik Ivica Puljak najavio financiranje stalnog

postava itrrograiskog muzeja Split. U swhu realizacije stalnog postava zattaZene su recenzije

koje obuhvatajurecer:ziju muzeolo3ke koncepcije kao i recenziju dizalnapostava.

Na temelju istlh Hrvatsko muzejsko vijeie ocjenjuje prijedlog stalnog postava- Sve navedeno

ve6 je odradeno 2}ll. godine, ali zbog proteka wemena neophodno je ishodenje nove

potvrde.

Nadalje, ravnateljica je dlanove Upravnog vije6a upoznala s radom na muzejskom dasopisu

koji je u zavr5noj fazi pripreme. Istide njegovu vaZnost jer se radi o jedinom etnolo5kom

europig izvan gridu Zigriaakoji pokriva teme etnologije i kulturne antropologije. Detalje o

dasopisu navod-i dlanica Upravnog vijeia Iva Me5trovid navode6i velike zasluge biv5eg

ravnatelja Muzeja.

Sljede6a tema vezana je uz poslovnu suradnju s Folklornim ansamblom Jedinstvo vezaila tz
,,projekt rekonstrukci;e kostima Hrvatskog salonskog kola" - projekt rekonstrukcije 10

[o-pt.tu mu5kih i 10 kornpleta Zenskih svedanih kostima, vjernih replika haljina i frakova iz

razAoUtla mode / trendova druge polovice 19. stoljeda do prve dekade 20. stoljeda. FA

Jedinstvo - Split i EMS sklopili su izjaw o poslovnoj suradnji.
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Marija Cule je objasnila promjene u financijskom poslovanju Muzeja. Od I' travnja 2025.

godine EMS ulazi u jedinstvenu riznicu Sto znadi da se poslovni radun Muzeja zatttata. dhna

iJp.urnog vije6a BoZu Kokana zanimalo je na koji nadin 6e se odvijati sva plalanja. Marija

e,le oAgirorila je da 6e se pladanja wsiti putem zajednidke riznice Ctrada, a intencija Grada

je da se izbjegavapladanja gotovinom.

pod todkom Razno postavilo se i pitanje muzejskih duvaonica. Ravnateljica navodi kako je u

pratnji kolege konzervatora Jerka MatoSa obiSla hale predvidene zatu namjenu te kako se radi

o prostorima koji ne odgovaraju potrebamamuzeja.

Osim toga, raigledali su i prostore nekada5njih ureda koje bi kao prostor privremenih

duvaonici bile prihvatljivije. Plan je Grada Splita dati ustanovama ponudeni prostor na

kori5tenje na wijeme odosam godina dok se ne sagradi zajednidka zgtada za tu namjenu.

Ravnateljica apostrofira odgovornost za predmete i potrebu da budu smjesteni u adekvatan

prostor o demu ie presudno mi5ljenje imati konzervatori / restauratori.

posljednja tema vezana je za promidZbu Muzeja ususret nadolazedoj turistidkoj sezoni.

Ctanicu Upravnog vijeia Teu Radi6 zatimalo je na koji nadin privu6i posjelitelje na terasu

Vestibula 
-budu6i-da-smo 

iskljudivo na toj lokaciji zabiljeilili pad posjetitelja u odnosu na

2023. godinu. PredlaZe se poveianje cijene ulaznice, ve6a vidljivost u smislu postavljanja

banera i eventualno produljenje radnog vremena.
predsjednik Upravnog vijeia Jerko Badii pred\aie kreiranje web domele za Vestibul

n.orirno o muzeju i istidovaZnost postojanja marketinske strategije. Istide kako Muzej treba

vizualnost h,rozmreletj. digitalni marketing s ciljem ve6eg dosega i bolje vidljivosti.
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15. 35 h.

Predsj ednik upravnog vij eca:
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Sjednica je zavr5ila u


